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Z A P I S N I K 

s 289. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 20. ožujka 2017. godine 

u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 

imovinu, prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Alen 

Udovič, direktor GSC Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Iva Žagar, direktorica 

„Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dražen Rački, JVP Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za 

obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i 

financije,  Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Tihana Ljubojević, 

pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice,  Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući 

starijim osobama“ i „Osobni asistent“. 

Izostanak su ispričali: Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević, 

Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

IVA ŽAGAR 

- Ovaj tjedan počinjemo s čišćenjem rizle u Brodu na Kupi i groblju u Delnicama. Krajem tjedna 

kreće se s Delnicama, a u dogovoru s Obrtom „Juranić“ rizla će se odmah čistiti s ceste. Za ove 

poslove dignuta je i socijala, a plan je da sve bude čisto do Uskrsa. 

- Redovno će se održavati čistoća javnih površina. 

- Sa vatrogascima će se dogovoriti rezanje suhih i napuklih grana koje vise u parku, odnosno uz 

cestu. 

- Danas imamo razgovore za posao za komunalnog radnika i zamjenu za domara pa će se ovaj 

tjedan rješavati i to pitanje.  

- Pripremit će se dokumentacija za natječaj za radove na groblju u Delnicama kao i dokumentacija 

za izmjenu pokrova na sjenici u Parku kralja Tomislava. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Ovaj tjedan slijedi izrada i dostava godišnjeg financijskog izvještaja prema nadležnom 

ministarstvu. Ima dosta podataka koje treba unijeti. 

- Sastanak u računovodstvenom servisu. 

- Izrada i dostava faktura za korisnike koji sami plaćaju usluge pomoći u kući. 

- Kontrola djelatnika na terenu i održavanje sastanaka s djelatnicima. 

- Potpisivanje ugovora s novim privatnim korisnicima. 

- Pružiti će se sve usluge pomoći u kući kao i osobne asistencije u nastavi. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Ovaj tjedan ćemo dalje nabavljati knjižnu građu.  

- Potpisali smo ugovor s ministarstvom i već smo dobili prvi dio novaca tako da ćemo kupovati i 

sve uvoditi u novi računalni program. 



- Imamo kontakte s antikvarijatima jer staru građu nastojimo zamijeniti novom i stoga su nam oni 

značajni partneri pri nabavi.  

- Ovaj tjedan odrađujem radijsku emisiju „Čitateljski kutak“. 

- 21.3. imamo Dan šuma i 22.3. Dan voda. 

- U planu nam je uređenje izloga s 30- ak fotografija starih delničkih zdenaca i izvora gospodina 

Milana Majnarića. Dobili smo donaciju za razviti fotografiju od građevinara Čabra tako da ćemo 

i te fotografije postaviti u izložbu ovaj tjedan. 

- „Tjedan dobre dječje knjige“, zadnji mjesec u travnju iziskuje puno aktivnosti i komunikaciju s 

Gradskom knjižnicom Rijeka i školama. 

- Akcija darivanja slikovnica uspješno je završena, slikovnice ćemo predati Centru za socijalnu 

skrb. 

- Plaćanje računa za knjige i za materijalne rashode. 

- Kolegice održavaju Pričaonicu priča i Kreativnu radionicu. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Ovaj tjedan imamo namjeru do kraja odraditi nabavu za električnu energiju. Pregled, ocjena i 

ponuda je napravljena. Treba napraviti zapisnik, okvirni sporazum i ugovor.  

- Cesta Kendar trenutno je objavljena na web stranici Grada Delnica za savjetovanje s javnošću, 

krajem tjedna ide objava javne nabave.  

- Idu van nalozi za štete od zimske službe za sanaciju udarnih rupa i sanaciju makadam cesta te 

nalog za održavanje javne rasvjete. 

- Kontrola radova na cesti Krašićevica i cesti za Razloge.  

- Nalog za radove oko Doma u Crnom lugu.  

- Pripreme izvješća o radu Centra za poljoprivredu.  

- Traženje ponude za izmjenu vanjske stolarije na Vatrogasnom domu u Crnom Lugu. 

- Koordinacija radova za uklanjanje grana što vise iz parka prema javnim površinama. 

- Ugovori o zakupu poslovnih prostora, javnih površina i ugovori za reklame. 

- Posebni uvjeti i potvrde na glavne projekte. 

- Rješenja za naknadu za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Odluka o izmjeni i dopuni odluke o nerazvrstanim cestama pripremljena je za Gradsko vijeće. 

- Aktivnosti za nabavu uniforme za komunalne i prometne redare.  

- Dogovor s Romima koji primaju socijalnu pomoć oko čišćenja površina u njihovom okruženju. 

- Raspodjela kontejnera i kontrola čišćenja.  

- Sječa grana prema Podgori. Ima dosta grana na toj cesti tako da taj koridor treba očistiti.  

- Popis auto olupina. 

- Kreće se s ovrhama za komunalnu naknadu za firme. 

- Rade se rješenja za komunalnu naknadu. 

- Utvrđivanje granica parcela s geometrima na Setingu oko jednog poslovnog prostora i na 

Polanama oko privatne parcele. 

- Aktivnosti uz fiskalnu odgovornost. 

- Prometno redarstvo. 

- Uz čišćenje rizle obavit će se i čišćenje slivnika i upojnih bunara. 

 

PETAR HRG 

- Prioritet je napraviti osvrt na kalkulaciju prihoda i troškova po pitanju nabavke snježnog topa i 

nakon toga uskladiti termin sastanka.  

- Održat će se sastanak s Kamping udruženjem Hrvatske i GSC-om po pitanju mogućnosti 

otvaranja jednostavnih oblika kampova na području grada. Po istom pitanju smo ovaj tjedan i u 

Riječkoj nadbiskupiji.  

- U petak će se na Krku svečano dodijeliti priznanja onima koji su ušli u program 27 susjedstava.  

- Inventura zajedničke imovine i inventurno stanje suvenirnice s 15.3.2017.  

- Poziv za sjednicu Turističke skupštine. 

- Komunikacija s privatnim iznajmljivačima oko zajedničkih aktivnosti. 

 

 



TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Redovne aktivnosti i odgojno obrazovni rad vezani su za temu proljeća. 

- Uvid u rad skupine „Maze“. 

- Pojačani rad i testiranje djece iz „Male škole“. 

- Danas će se s gradonačelnikom održati sindikalni sastanak.  

- Danas ćemo obilježiti Dan očeva obzirom da je jučer bio Sveti Josip. 

- Održat će se sastanak Upravnog vijeća. 

- Individualni rad s djecom i roditeljima prema potrebi i daljnji dogovor sa zamjenicom 

gradonačelnika vezano uz odjel u Brodu na Kupi. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Protekli vikend smo imali 2 intervencije. U subotu je bio požar dimnjaka u Lujzinskoj 37, a 

sinoć je bio požar trave iza velikog Konzuma. 

- Osim redovnih aktivnosti koje odrađujemo po rasporedu, od sada, ponedjeljkom uvodimo 

tjedno čišćenje vatrogasnih vozila i opreme.  

- Plan za ovaj tjedan je da se završi rezidba voćnjaka. 

- Na tehničkom vozilu bi trebalo na postojećoj stalaži napraviti rub da ne pada oprema. 

- Započinju visinske vježbe na tornju. 

- Završit će se inventura. 

- Vrijeme je kada započinju vatrogasne vježbe s DVD-om te moli da im se predlože lokacije na 

kojima mogu paliti suhu travu, interesira ih predio Gmajna u Crnom Lugu. Gradonačelnik 

navodi da za Crni Lug ishodi suglasnost Mjesnog odbora Crni Lug. Što se tiče područja Delnica 

potrebno je kontaktirati komunalnog redara, a kao moguća lokacija predložena je lokacija u 

blizini groblja na kojoj je velika količina smrekovih grana. 

 

ALEN UDOVIĆ 

- Čišćenje i priprema objekata u Delnicama i na Platku gdje je zimska sezona gotova. Novost na 

Platku je ta da se ove godine uopće neće zatvarati. Na Platku se također priprema piknik zona.  

- Za sve veće nedostatke na objektima u Delnicama poslan je zahtjev za sredstvima u Upravni 

odjel za kulturu, sport i tehničku kulturu (javni pisoari u dvorani itd.). Vidjet ćemo tijekom 

sljedećih par mjeseci da li se mogu dobiti neka sredstva da se ti nedostaci počnu otklanjat. Po 

tom pitanju imamo suradnju s Upravnim odjelom za obrazovanje jer je dvorana pola od škole a 

pola naša pa da vidimo da li oni imaju nekakvih sredstava da se takve stvari mogu sanirati.  

 

GORDANA PISKAČ 

- Akcijski plan za Rome je s moje strane gotov, potrebno ga je staviti na web stranicu i pripremiti 

za Gradsko vijeće.  

- Došao je upit od vijećnice, gospođe Tanje Jakovac, koji je proslijeđen Komunalcu jer se pitanje 

odnosi na početak radova na Vučniku, vezano za radove financirane iz švicarskog fonda.  

- I dalje traju aktivnosti vezane uz porez na nekretnine, a kako bismo razjasnili nejasnoće 

komuniciramo s Udrugom gradova. 

- Aktivnosti vezane uz pripremu Gradskog vijeća po raznim točkama. 

- Aktivnosti oko uređenja platoa ispred mrtvačnice. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Priprema javnih priznanja i javnih potreba za Gradsko vijeće.  

- Aktivnosti vezane uz upitnik o fiskalnoj odgovornosti.  

- Javni radovi i aktivnosti vezane uz provedbu programa javnih radova. 

- Pripremit  će se pregled održanih sastanaka za cestu Petehovac i proslijedit Gradskom vijeću. 

- Kontaktirat s odvjetnikom vezano uz stanove iznad „Kineskog dućana“. 

- Priprema za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Usklađenje katastra sa zemljišnim knjigama u KO Turke.  

 

 

 



KATARINA MIHELČIĆ 

- Kreću javni radovi, među prvima smo objavili 2 natječaja: Jedan za uključivanje Roma 

„UKLJUČI ME“, kojeg provodimo kao dokaz da stvarno želimo Rome uključiti u zajednicu i 

dat ćemo im priliku da rade 6 mjeseci za poslove za koje ne treba kvalifikacija. Drugi program 

„MOŽEMO I MI“ je program kojim nastavljamo prošlogodišnju uspješnu suradnju s 

djevojkama koje su radile na pripremi projekata za EU natječaje. Tražimo 5 ljudi koji će 

pripremati kako EU projekte tako i sve ostale projekte koji trebaju ili nama ili bilo kojim našim 

korisnicima proračuna i svima ostalima koji bi se aplicirali, a nemaju vremena ili znanja da se 

prijave na neki natječaj.  

- Osim toga čekamo odobrenje kvota jer zbog velikog interesa jedinica lokalne samouprave bit 

će jako puno mjera. Dobili smo odgovor od Zavoda u Rijeci da pričekamo još par dana dok ne 

dobiju kvote po jedinici lokalne samouprave. Nakon toga slijede još 2 natječaja. Jedan je vezan 

uz uređenje i zaštitu okoliša a drugi uz socijalnu osjetljivost.  

- S kolegicom Muhvić obavljen je sastanak u središtu OTP banke u Zadru. Potrebno je izvršiti 

još neke provjere u gruntovnici nakon čega bi se predmet mogao privesti kraju. 

- Povjerenstvo za javne potrebe sastaje se u srijedu, pokušat ćemo pripremiti materijale za 

Gradsko vijeće. 

- Danas će se održati sastanak s roditeljima djece romskog podrijetla koji su obveznici „Pred 

škole“ a isto tako djece koja su romskog podrijetla a nisu definirani kao takvi, da vidimo da li 

su svjesni da je zakonska obveza ići u „Pred školu“ i pripremati za prvi razred.  

- Danas će se održati i sastanak 27 susjedstava u Brodu na Kupi vezano za program i projekt koji 

smo pripremili u suradnji s Kaštelom Zrinski. Nadam se da će to sve dobro proći i da ćemo 

realizirati sve što smo si zacrtali. 

- Održan je sastanak s HŽ na temu proljetnih vlakova. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Ovaj tjedan naglasak je na fiskalnoj odgovornosti s obzirom da je rok 31.3. 2017.  

- Napraviti ćemo osvrt vezano na naša potraživanja tako da ćemo krenuti sa opomenama. 

- Skoro svaki tjedan imamo jednu jednokratnu otplatu stanova sa stanarskim pravom.  

- Sastanku na temu promicanja održivog razvoja prisustvovat će kolega Briški.  

- Sjednica Odbora za financije.  

 

Na kraju sjednice Davorin Klobučar upitao je što je s cestom koja vodi od Lošca prema Zelenom 

viru. Davorka Grgurić navodi da cesta nije nerazvrstana odnosno da uopće nije ucrtana. Radi se o 

privatnim parcelama, vjerojatno je nekada postojao put kojim su ljudi hodali pješice a vremenom se taj 

put pretvorio u cestu koja nikada nije ucrtana niti u katastru niti u gruntovnici. Davorin Klobučar: To je 

opća sramota, autobusom je nemoguće proći i sve ide nauštrb našeg turizma. Gradonačelnik: Ako se ne 

radi o javnom putu ne smijemo bez suglasnosti vlasnika sjeći granje jer se može javiti vlasnik i tužiti 

nas za štetu. Apsolutno je točno da put treba učiniti prohodnim radi turističkih potreba ali ulazimo u 

privatno vlasništvo na putu koji nije kategoriziran, nije naš, nije nerazvrstana cesta. Možemo kontaktirati 

Hrvatske šume i vidjet što se može napraviti kako bi se put osposobio za prometovanje. 

 

 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 


